

Resorts World One 名勝世界壹號

People Republic of China Entry Requirements

ALL Country/Territory nationals do always require Visa when entry People Republic of China except below listed:

所有國家及海外地區（以下地區除外）必須申請和持有簽證進入中華人民共和國。

- Hong Kong Special Administration Region and Macau Special Administration Region Residents will use the 'China Re-entry Permit / Card' when entry PRC.
香港特別行政區和澳門特別行政區居民需持有效港澳居民往來內地通行證（回鄉卡）進入中國
- Taiwan Residents will use the 'Mainland Travel Permit for Taiwan Residents' when entry PRC.
台灣居民需持有效台灣居民來往大陸通行證（台胞證）

Hainan Visa Free 海南入境免簽

Application & Handling Fee: HKD15 per person (to be paid onboard)
申請及行政費用: \$15 港幣（每人）（於船上支付）

List of 59 countries eligible for visa-free entry to Hainan for maximum 30 days.
下列 59 國家護照持有人可享免簽證入境海南最多 30 天。

Albania, Argentina, Australia, Austria, Belarus, Belgium, Bosnia-Herzegovina, Brazil, Brunei, Bulgaria, Canada, Chile, Croatia, Cyprus, Czech Republic, Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Greece, Hungary, Iceland, Indonesia, Ireland, Italy, Japan, Kazakhstan, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Macedonia, Malaysia, Malta, Mexico, Monaco, Montenegro, Netherland, Norway, Philippines, Poland, Portugal, Qatar, Romania, Russia, Serbia, Singapore, Slovakia, Slovenia, Spain, South Korea, Sweden, Switzerland, Thailand, the United Arab Emirates, the United States, New Zealand, the United Kingdom, Ukraine

阿爾巴尼亞, 阿根廷, 澳大利亞, 奧地利, 白俄羅斯, 比利時, 波斯尼亞和黑塞哥維那, 巴西, 文萊, 保加利亞, 加拿大, 智利, 克羅地亞, 塞浦路斯共和國, 捷克, 丹麥, 愛沙尼亞, 芬蘭, 法國, 德國, 希臘, 匈牙利, 冰島, 印度尼西亞, 愛爾蘭, 意大利, 日本, 哈薩克斯坦, 拉脫維亞, 立陶宛, 盧森堡, 馬其頓, 馬來西亞, 馬耳他, 墨西哥, 摩納哥, 黑山, 荷蘭, 挪威, 菲律賓, 波蘭, 葡萄牙, 卡塔爾, 羅馬尼亞, 俄羅斯, 塞爾維亞, 新加坡, 斯洛伐克, 斯洛文尼亞, 西班牙, 南韓, 瑞典, 瑞士, 泰國, 阿拉伯聯合酋長國, 美國, 新西蘭, 英國, 烏克蘭

Respective authorized travel agent/s are required to submit the group tourist list to Sanya Immigration 1 day prior to ship arrival at Sanya for necessary application on their own.
有關合資格組團旅行社須自行於船抵達三亞一天之前提交相關的旅客團隊名單與三亞邊防站進行有關申請。

Except for passport holders of the list of 59 countries eligible for visa-free entry to Hainan, please prepare own valid Chinese visa in advance. If there are any questions about travel documents and visas, please consult the staff upon your reservation.

除 59 個海南免簽國家護照持有人以外之人仕, 請自備有效中國簽證, 如有任何有關旅遊證件及簽證問題請於報名時向報名職員查詢。

Resorts World One 名勝世界壹號

People Republic of China Entry Requirements

Application of Mainland Travel Permit for Taiwan resident ("Tai Bao Zheng") / China Visa on Arrival 辦理通行證/落地簽證

Applicants to send the required documents to hk.embarkation@rwcruises.com / dicky.yu@rwcruises.com for application at least 3 working days before ship arrival Sanya.

申請人請於船抵三亞的 3 個工作天前將所需文件發送至電子郵箱 hk.embarkation@rwcruises.com / dicky.yu@rwcruises.com 以辦理有關申請。

- Mainland Travel Permit for Taiwan resident ("Tai Bao Zheng")
辦理一次性台灣居民來往大陸通行證(台胞證)

Application & Handling Fee : HKD45 per person (to be paid onboard)
申請及行政費用: \$45 港幣 (每人) (於船上支付)

Required Documents 所需文件:

- Copy of Valid Passport (data page and page with expiry date) 有效護照複印本 (載有個人資料頁)
- Copy of Taiwan ID card 台灣身份證複印本
- Completed application form 申請表
- Electronic recent photo (digital photograph in JPEG format/white background)
近照 (數碼相片 JPEG 格式/白色背景)

- Application of Group Visa on Arrival
辦理團體落地簽證

- India 印度 (Minimum 2 persons per group 每團必須兩人或以上)
- Vietnam 越南 (Minimum 2 persons per group 每團必須兩人或以上)

Application & Handling Fee : HKD 195 per person (to be paid onboard)
申請及行政費用: \$195 港幣 (每人) (於船上支付)

Required Documents 所需文件:

- Copy of Valid Passport (data page and page with expiry date) 有效護照複印本 (載有個人資料頁)
- Completed application form 申請表
- Electronic recent photo (digital photograph in JPEG format/white background)
近照 (數碼相片 JPEG 格式/白色背景)

On the day arriving Sanya 於抵達三亞當天

Applicants have to bring below documents for visa application on the spot

申請人需帶備以下文件前往辦理有關手續

1. Hardcopy filled up application form/ print on both side (with a stucked photo) 申請表(貼上近照)
2. Original Valid Passport 護照
3. Electronic recent photo (digital photograph in JPEG format/white background)
近照 (數碼相片 JPEG 格式/白色背景)
4. 1 pc of 2 inches ID photo with white background 一張白色背景的近照
5. Copy of Valid Passport (data page and page with expiry date) 有效護照複印本 (載有個人資料頁)
6. Copy of Taiwan ID card (For Taiwanese only) 台灣身份證複印本 (適用於台灣申請人)

Resorts World One 名勝世界壹號

Document Requirements

Hong Kong – Sanya – Hong Kong

1. 香港居民 Hong Kong Residents

- 香港永久性居民 (十一歲或以上) H.K. Permanent Residents aged 11 & above
 - i. 香港永久性居民身份證(***) 或 (*) HK Permanent Identity Card (***) or *)
 - ii. 有效港澳居民來往內地通行證 Valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents
- 香港永久性居民 (十一歲以下) H.K. Permanent Residents aged under 10 & below
 - i. 香港特別行政區回港證 HKSAR Re-entry Permit 或 OR 有效香港特別行政區護照 HKSAR Passport
 - ii. 有效港澳居民來往內地通行證 Valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents
- 香港居民 H.K. Residents (非永久性) (Non-Permanent)
 - i. 香港身份證 HK Identity Card ('C' or 'U' Symbol) 及 *and* 有效香港特別行政區簽證身份書 Valid HKSAR Document of Identity
 - ii. 有效港澳居民來往內地通行證 Valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents

2. 中國內地居民 Mainland Chinese Residents *

- i. 有效往來港澳通行證 Exit-Entry Permit to Hong Kong and Macau*
(需持有 2 次有效香港入境簽注 with valid double entries endorsement) *

3. 澳門居民 Macau Residents

- i. 澳門特別行政區永久性居民身份證 Macau Smart Permanent Identity Card
- ii. 有效港澳居民來往內地通行證 Valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents

4. 台灣居民 Taiwan Residents

- i. 有效台灣居民來往大陸通行證 (台胞證) Valid Mainland Travel Permit for Taiwan resident ("Tai Bao Zheng")

5. 其他人士 Foreigner

- i. 國際護照 International Passport
- ii. 有效香港簽證 (如適用) (預備回程入境香港時使用) Valid HKSAR entry visa (if applicable) (with available visa for re-entry into HK)
- iii. 有效中國簽證 (如適用) Valid China entry visa (if applicable)

*备注:

温馨提示: 深圳戶籍居民申請的一年多次(一周一行)簽注, 每周可進出香港一次(周一至周日)。周日上船, 抵達三亞後算第二周, 可以如常隨船回香港。

非深圳戶籍的旅客, 如需參加航次, 需申請 2 次的香港簽注, 以參加航次。

如旅客只持有 1 次簽注, 可在抵達三亞後, 在當地的自助簽注機, 申請多 1 次的香港簽注, 隨船返回香港。

Shenzhen residents who is holding multiple endorsement for 1 year, it is allowed to enter and exit Hongkong once a week (Monday to Sunday). They are allow to embark in Hongkong on Sunday and then return to Hongkong from Sanya .

For non Shenzhen residents, you are recommended to apply for double endorsement to entry/exit Hongkong to comply with voyage requirements.

If you only have single endorsement, you have to apply for one additional single Hong Kong endorsement at the local self-service endorsement machine after arriving in Sanya and return to Hong Kong with the ship.